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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   

   
                                                               Knut A. Nordmo 
                                                                      ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

38/2022 Godkjenning av innkalling  

39/2022 Godkjenning av saksliste  

40/2022 ORIENTERINGER  

41/2022 UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I 
NORGE 

 

42/2022 Oppdatert sakfremlegg til kommunestyre vedrørende 
lånegaranti til Andøy flerbrukshall 

 

43/2022 Spørsmål og interpellasjoner  
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Minnemarkering for Harald Pedersen – Død 05.04.2022 

 

38/2022: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 38/2022 Vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
 
39/2022: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Ordføreren foreslo at sak 43/2022 Spørsmål og interpellasjoner ble behandlet som første sak 
etter sak 39/2022-Godkjenning av saksliste. 
 
Ordføreren informerte om at representant fra styret i Andøy flerbrukshall AS ville gi en 
orientering om selskapet i forbindelse med behandlingen av sak 42/2022- Oppdatert 
saksfremlegg til kommunestyre vedrørende lånegaranti til Andøy flerbrukshall. 
 
 
 
KS- 39/2022 Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent. 

 

 

 



Side 5 av 10 

 

 
 
40/2022: ORIENTERINGER 
 
Forslag til vedtak: 
 
 

Orientering om Andøy Space og masterplan v/rådmannen 
 

Orientering om oppfølgingsordning i skolene i Andøy v/skolefaglig rådgiver 
 
 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 
  
 
 

Rådmannen orientere om Andøya Space Hub Masterplan og svarte på spørsmål. 
 
Ordfører Knut A. Nordmo (SP) la fem følgende forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre tar rådmannens presentasjon av initiativet «Andøya Space Hub Masterplan» 
til orientering og stiller seg positiv til initiativet, og ber rådmannen bidra til utarbeidelsen av en slik 
masterplan og sørge for god involvering i arbeidet sammen med Invest in Norway. 

 
Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen orienterte om oppfølgingsordning for skolene i Andøy 
og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Forslaget fremlagt  av ordfører Knut A. Nordmo (SP) enstemmig vedtatt. 
 
KS- 40/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre tar rådmannens presentasjon av initiativet «Andøya Space Hub 
Masterplan» til orientering og stiller seg positiv til initiativet, og ber rådmannen bidra til 
utarbeidelsen av en slik masterplan og sørge for god involvering i arbeidet sammen med 
Invest in Norway. 
 
 
 
 
41/2022: UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I NORGE 
 
Forslag til vedtak: 
 

Forslag til uttalelse til jordbruksforhandlingene fra Andøy kommunestyre, fremlagt av 
ordfører Knut A. Nordmo: 
 
For at norsk landbruk og bonden skal være i stand til å levere i forhold til samfunnsoppdraget over 
hele landet må landbruket og bonden bli gitt forutsigelige rammevilkår som gir bonden reelle 
muligheter til å investere og få til en inntekt som er til å leve av over hele landet. Dette handler om 
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fremtidig produksjonsfordeling, nasjonal beredskap og tilstedeværelse over hele landet. 
Det må iverksettes særlige investeringsvirkemidler som sikrer produksjonsfordeling, fornying og 
utvikling av landbruket i Vestland og Nord Norge på linje med resten av landet. 

Inntekten i landbruket må gjenspeile innsatt kapital, arbeidsmengde, kostnadsnivå, kompetanse og 
må løftes til nivå med det øvrige samfunn. 

Det må lages en forpliktende opptrappingsplan i årets jordbruksforhandlinger som sikrer bonden 
forutsigelige rammevilkår slik at et slikt inntektsnivå reelt kan nåes innen 5 år samtidig som man 
legger til grunn økt nasjonal matproduksjon med basis i norske ressurser. 

Uavhengig av dette må det i årets jordbruksforhandlinger iverksettes ekstraordinære 
kompenserende tiltak som sikrer reell kostnadskompensasjon i 2022, på enkelt bruksnivå, for økte 
priser på gjødsel, drivstoff, kraftfor og andre viktige nødvendige driftsmidler i produksjonen av mat. 

Det må også fremover i større grad vektlegges å sikre at bonden får en større og rimelig andel av 
verdiskapingen i verdikjeden for mat. 

Det må vedtas en lovfestet beredskapsordning som sikrer bonden avløsning ved sykdom, som også 
kan bidra til en stabil avløserordning som sikrer bonden ferie- og fritidsavløsning med realistiske 
tilskuddssatser, i tråd med dagens lønnsnivå i arbeidslivet for øvrig. 

Uttalelsen sendes avtalepartene, regjeringspartiene og øvrige partier på Stortinget og til partiene i 
Nordland fylkesting. 

 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Forslaget fremlagt av ordfører Knut A. Nordmo i kommunestyremøte den 28.03.22 
enstemmig vedtatt. 
 
 
 
KS- 41/2022 Vedtak: 

For at norsk landbruk og bonden skal være i stand til å levere i forhold til 
samfunnsoppdraget over hele landet må landbruket og bonden bli gitt forutsigelige 
rammevilkår som gir bonden reelle muligheter til å investere og få til en inntekt som er til å 
leve av over hele landet. Dette handler om fremtidig produksjonsfordeling, nasjonal 
beredskap og tilstedeværelse over hele landet. 
Det må iverksettes særlige investeringsvirkemidler som sikrer produksjonsfordeling, fornying 
og utvikling av landbruket i Vestland og Nord Norge på linje med resten av landet. 

Inntekten i landbruket må gjenspeile innsatt kapital, arbeidsmengde, kostnadsnivå, 
kompetanse og må løftes til nivå med det øvrige samfunn. 

Det må lages en forpliktende opptrappingsplan i årets jordbruksforhandlinger som sikrer 
bonden forutsigelige rammevilkår slik at et slikt inntektsnivå reelt kan nåes innen 5 år 
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samtidig som man legger til grunn økt nasjonal matproduksjon med basis i norske ressurser. 

Uavhengig av dette må det i årets jordbruksforhandlinger iverksettes ekstraordinære 
kompenserende tiltak som sikrer reell kostnadskompensasjon i 2022, på enkelt bruksnivå, 
for økte priser på gjødsel, drivstoff, kraftfor og andre viktige nødvendige driftsmidler i 
produksjonen av mat. 

Det må også fremover i større grad vektlegges å sikre at bonden får en større og rimelig 
andel av verdiskapingen i verdikjeden for mat. 

Det må vedtas en lovfestet beredskapsordning som sikrer bonden avløsning ved sykdom, 
som også kan bidra til en stabil avløserordning som sikrer bonden ferie- og fritidsavløsning 
med realistiske tilskuddssatser, i tråd med dagens lønnsnivå i arbeidslivet for øvrig. 

 
 
 
 
42/2022: Oppdatert sakfremlegg til kommunestyre vedrørende lånegaranti til Andøy 
flerbrukshall 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy flerbrukshall 
AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til utbedring av taket på 
hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med tillegg av 10 
% av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og 
kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 14 468 000 kroner, som 
reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. Forutsatt en rentefot på 2% utgjør dette 
renter og omkostninger på om lag 33 000 kr pr måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra april 2022 og opphører april 2050, med tillegg av 2 år. 
 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og 
garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  
 

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall AS. 
Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers manglende 
etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor 
långiver. 
 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og spillemidler 
som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved kausjonerer for. 
Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter momskompensasjon og spillemidler til 
nedbetaling av lånet som forutsatt vil det ikke ha betydning for gyldigheten av denne 
kausjonen ovenfor långiver. 
 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall oppheves. 
Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for gyldigheten av denne 
kausjonen ovenfor långiver. 
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8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at Andøy 

kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av rådmannen. Låntagers 
manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen 
ovenfor långiver. 

 
 
 
 

 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmannen og teknisk sjef orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Representant fra styret for Andøy Flerbrukshall AS, Rune Rydningen, orienterte om selskapet 
og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 42/2022 Vedtak: 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy 
flerbrukshall AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til 
utbedring av taket på hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med 
tillegg av 10 % av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle 
påløpte renter og kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 
14 468 000 kroner, som reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. Forutsatt 
en rentefot på 2% utgjør dette renter og omkostninger på om lag 33 000 kr pr 
måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra april 2022 og opphører april 2050, med tillegg av 2 
år. 
 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og 
garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  
 

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall 
AS. Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers 
manglende etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av 
kausjonen ovenfor långiver. 
 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og 
spillemidler som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved 
kausjonerer for. Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter 
momskompensasjon og spillemidler til nedbetaling av lånet som forutsatt vil det 
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ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 
 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall 
oppheves. Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at 
Andøy kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av 
rådmannen. Låntagers manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha 
betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

 
 
 
 
43/2022: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Matz Abrahamsen (H) om nasjonaldagen. 
Spørsmål fra Lill Pettersen (SP) angående Oklaveien, mellom Dverberg og Skogvoll. 
 
 
Kommunestyret 19.04.2022: 
 
Behandling: 
 

Matz Abrahamsen (H) stilte følgende spørsmål: 
Endelig kan vi igjen feire en normal 17. feiring.  
Hvilket ansvar og rolle har Andøy Kommune for gjennomføring av nasjonaldagen? 
 
Rådmannen svarte: 
Det er opprettet 17-mai komité for kommunesenteret. Sindre Wolf fra kulturavdelingen i 
kommunen er medlem av komiteen.  
 
Matz Abrahamsen (H) anmodet om at det forsøkes å koordinere feiringen i kommunen slik 
at arrangementer i de forskjellige bygdene ikke kolliderer, med felles annonsering. 
 
Lill Pettersen (SP) stilte følgende spørsmål: 
Oklveien, mellom Dverberg og Skogvoll, er i elendig forfatning. Dette er en kommunal vei. 
Det har blitt lagt kabel langs vegen i løpet av vinteren og nedkapp av trær/kratt er ikke pt 
ryddet bort, forståelig nok siden det har ligget under snø. Fra skytebanen på Dverberg og 
videre vestover er det utallige hull i vegen, Den har ikke hatt annet vedlikehold enn skraping 
og grusing med dårlig resultat siste år, og dette bærer vegen preg av. Grøftene langs veien 
burde også vært rensket opp da disse er fulle av vann noe som gjør at veien også kan gå i 
oppløsning. 
 
Veien er vinterstengt da den ikke blir brøytet. Denne vinteren var den åpen en stund i 
forbindelse med legging av kabelen, og ble holdt åpen av entreprenør som bisto med 
kabellegging. 
 
Det er blitt meg fortalt at veien skal være klassifisert med høyere tillatt aksellast enn andre 
veier, men dette har jeg ikke funnet dokumentasjon på.  
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Dersom fv 82 stenges ved Kjølhågen er dette også en veg som brukes som omkjøring. 
Med tanke på den aktivitet (trafikk og tung transport langs veg) som skal til i forbindelse 
med utbyggingen i Børra/Nordmela lurer jeg på om ordfører har vært i kontakt med Andøy 
Space for en opprusting av vegen? 
 
Ordføreren svarte: 
Ordføreren takker for spørsmålet. 
 
Ordføreren har tidligere vært i dialog med konsernledelsen om hvordan og hvilke 
trafikkløsninger som vil være aktuelle i og rundt veistegningsregimet ved Andøya Spaceport. 
Konklusjonen var da at det ikke var tatt endelig beslutning på hvilke trafikale og veiløsninger 
som ville bli valgt. 
 
Fra kommunens ståsted handler det om å minimere ulempene for befolkning og brukerne av 
de berørte veiene i området. 
 
Ordføreren vil ta opp og videreføre dialogen med Andøya Spaceport rundt utfordringene og 
valg av løsninger på det veistegningsregimet som besluttes for selskapets drift av Andøya 
Spaceport. 
 
Ordføreren vil be administrasjonen om å foreta befaring av veiens tilstand og legge frem for 
politisk nivå en vurdering og kostnadsoversikt for opprusting av veien. 
 
 
 
 
 
 
 


